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 Zápis 

Jednání Komise pro životní prostředí 

RMČ P1 
2023/8 

 

Datum jednání 9.10.2023 

(začátek 17:00 konec 18:15) 

 

 

Přítomni: 

 

Jan Saitz, Milan Smrž, Tomáš Oliva, Olga Krahulcová, Jana Šestauberová 

Petr Kučera, Kateřina Melzerová 

 

Nepřítomni:  

 

 

Omluveni:  

 

Pavel Řeháček Viktor Klíma 

 

PROGRAM: 

 

1. Zahájení zasedání komise 

2. Schválení programu a zápisu z jednání 12.06.2023 a z 18.09.2023 

3. Jmenování ověřovatele zápisu 

4. Návrh rozpočtu MČ P1 na rok 2024 – životní prostředí 

5. Koncepční návrh na území mezi hotelem Prezident a  ZŠ nám. Curieových 

6. Návrh na využití pozemku č. 947/2, k.ú. Malá Strana (Petřín) 

7. Doporučení pro řešení sociálního využívání toalet v parku Kampa 

8. Různé 

9. Diskuze 

10. Závěr a poděkování členům komise 

 

1. Zahájení komise 

 

Jednání komise bylo zahájeno v 17:00 hod. 

 

Všichni přítomní členové komise se zapsali do prezenční listiny. 

 

2. Schválení programu a zápisu ze dne 12.6.2023 a 18.09.2023 

 

Program schválen bez připomínek. 

 

Zápisy schváleny bez připomínek.  

 

Hlasování:  pro 5, proti 0, hlasování se zdrželo 0 

příchod p. Kučera 17:07 hodin 
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3. Jmenování ověřovatele dnešního zápisu 

 

Ověřovatelem byl pověřen p. Kučera. 

 

4. Návrh rozpočtu MČ P1 na rok 2024 – životní prostředí 

Členům komise byl s dostatečným předstihem rozeslán 1. návrh rozpočtu MČ Praha 1 

v oblasti životního prostředí. Oproti letošnímu roku došlo k navýšení celkových výdajů a to 

na 72.500.000 Kč. K navýšení rozpočtu došlo u položek znalecké posudky, úklidy, koše a 

také je počítáno s navýšením o inflace. 90% položek zasmluvněno pod smlouvami. Došlo 

také k navýšení rozpočtu z důvodu péče o nové zrevitalizované parky Cihelná a Klárov. 

Z dalších navýšených položek je odstraňování grafity a antigrafitové nátěry. 

Návrh rozpočtu investic není zatím znám, ten bude až ve 2. návrhu rozpočtu. Většina 

plánovaných oprav parků, DH atd. se z letošního roku přesouvá na příští rok. 

DH Haštal – projekt předělán dle participace – projekt je na vyjádření u památkářů. Mělo 

by se začít co nejdříve, hotové hřiště by mělo být na jaře 2024. 

DH Lannova – proběhla participace, předáno investičnímu oddělení. Probíhá komunikace 

s arch. Sendlerem ohledně projektu. 

DH Vlašská – od MHMP dotace 1,5 mil. Kč na venkovní fitness – řeší památkáři 

Park Kampa – návrh na opravu cest – začne se dělat první cesta u Čertovky, druhá cesta 

se bude muset řešit v rámci cyklostezky  

Park Holubička – zatím se posouvá na příští rok – stále nevyřešen výtah  

DH Pod Karlovým mostem – zatím přesunuto na příští rok 

Sportoviště Na Františku a Masná – v plánu projektová dokumentace na úpravu hřišť 

DH Kampa – ujednocení povrchů kolem zrevitalizované části hřiště 

vybudování bezbariérových záchodů – 5 mil. – Františkánská zahrada, Vojanovy sady, 

Střelecký ostrov, Kampa 

 

Návrh usnesení: 

Komise pro životní prostředí bere na vědomí 1. návrh rozpočtu MČ Praha 1 v oblasti 

životního prostředí.  

 

Hlasování:  pro 6, proti 0, hlasování se zdrželo 0 

Usnesení přijato. 

 

5. Koncepční návrh na území mezi hotelem Prezident a  ZŠ nám. Curieových 

Rada MČ Praha 1 na svém jednání dne 19.09.2023 č. UR23_1090 přijala usnesení ve věci 

výpůjčky a svěření části pozemku č. parc. 1014/1, k.ú. Staré Město od MHMP Městské části 

Praha 1, za účelem vybudování klidové zóny s parkem mezi ZŠ Curieových a hotelem 

Prezident. Investičním oddělením byl zaslán ideový záměr s názvem „Hřiště Curieových 

Praha 1“ zpracovaný dne 30.04.2023 firmou TaK Architects s.r.o. Návrh byl rozeslán 

členům komise k prostudování. Materiál byl také zaslán Komisi pro územní rozvoj a Komisi 

pro investice. Podmínkou vybudování klidové zóny u školy musí dát kladné stanovisko 

všechny tři komise a o uzavření smlouvy o výpůjčce a svěření pozemku musí rozhodnout 

Zastupitelstvo MČ Praha 1. 

 

Návrh usnesení: 

 Komise pro životní prostředí souhlasí, aby došlo k převedení pozemku od MHMP 

Městské části Praha 1.  

 Komise pro životní prostředí souhlasí s vybudováním klidové zóny s využitím 

zeleně, a tím došlo ke zklidnění dopravy. 

 Komise pro životní prostředí doporučuje Radě MČ Praha 1, aby došlo k obměně 

pozemku bez zbytečných odkladů. 

 

Hlasování:  pro 6, proti 0, hlasování se zdrželo 0 
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Usnesení přijato. 

 

6. Návrh na využití pozemku č. 947/2, k.ú. Malá Strana (Petřín) 

 

P. Kučera navrhuje využít tento pozemek, je to bývalé sportoviště, je v majetku MČ 

Praha 1. Pozemek je nyní zarostlý a nevyužití. Nabízí řadu možností využití např. zřízení 

lesní školky, sportoviště, park, komunitní zahrady atd. Pozemek je bohužel nepřístupný 

autem, takže veškerá údržba je velmi složitá. 

Do příštího jednání komise každý z členů navrhne možné využití pozemku. 

 

Návrh usnesení: 

Komise pro životní prostředí bere na vědomí diskuzi k návrhu využití pozemku s tím, že 

možné varianty využití budou předloženy na příští jednání komise. 

 

7. Doporučení pro řešení sociálního využívání toalet v parku Kampa 

 

P. Kučera předložil na podnět místních občanů z Kampy možnost využívání veřejných toalet 

pro lidi bez domova zdarma. Lidé bez domova si zřídili toaletu v křoví v Nosticově zahradě 

a u Čertovky.  

Veřejné toalety na Kampě primárně slouží dětem z blízkého DH a návštěvníkům parku, 

nebylo by z bezpečnostních i hygienických důvodů využívání lidí bez domova možné. 

Pí radní Antalová plánuje zřídit hygienické a zdravotnické centrum pro lidi bez domova. 

Celá Praha 1 se potýká s nedostatkem veřejných toalet a nebo s kratší otvírací dobou. 

 

Návrh usnesení: 

Komise pro životní prostředí doporučuje Radě, aby vstoupilo do jednání s MHMP a 

Dopravním podnikem o prodloužení otvírací doby veřejných WC a doporučuje Radě MČ 

Praha 1, aby se zabývala komplexním řešením provozování veřejných toalet. 

Hlasování:  pro 6, proti 0, hlasování se zdrželo 0 

Usnesení přijato. 

 

8. Různé 

 

Návrh na odborníka komise stále platí, nutné dojmenovat. 

 

9. Diskuze 

 

10. Závěr a poděkování členům komise 

 

V Praze dne 10.10.2023 

 

Zapsala:  Kateřina Melzerová, tajemnice komise      ..…………………………………………….. 

 

 

Ověřil:  Petr Kučera,   podpis, datum…………………………………………. 

 

Potvrdil:  Jan Saitz, předseda komise  

podpis, datum………………………………………………….. 

 

Příští jednání komise se bude konat dne 13.11.2023 v 17,00 hodin zasedací 

místnosti č. dv. 201.  


